

泰科电子（上海）有限公司  
中国（上海）自由贸易试验区  
英伦路 999 号 15 幢一层 F、G、H 部位



te.com

2018 年 10 月 1 日

To Whom It May Concern,  
敬启者,

Tyco Electronics (Shanghai) Co., Ltd. (“TE”) confirms that Compo Electronics Asia Limited (“**Company**”) is an authorized reseller of TE to sell TE Products within the territory of mainland China, in accordance with the terms and conditions of the Authorized Electronic Reseller Agreement dated October 1, 2018 between TE and the Company.

泰科电子（上海）有限公司（简称“TE”）在此确认技康博电子亚洲有限公司（简称“**该公司**”）为 TE 授权电子分销商，依照 TE 与该公司于 2018 年 10 月 1 日签署并生效的《授权电子分销商协议》，授权该公司在中国大陆销售 TE 产品。

TE Products include and not limited to connectors, relays and contactors, switches and any products manufactured by TE or TE’s affiliates which TE may supply to the Company.

TE 产品包括但不限于连接器、继电器和接触器、开关和其他任何由 TE 或其关联公司生产并向该公司供应的产品。

This certificate is valid as of the issuance date until September 30, 2019. However, TE shall have the right to revoke the authorization granted hereunder at its own discretion anytime and assume no liability for such revocation. You may visit TE official website ([www.te.com.cn](http://www.te.com.cn)) or ask the company to provide a TE contact (email address ended with @te.com) to verify the current status of the authorization.

本授权自签发之日起生效，有效期至 2019 年 9 月 30 日止。然而，TE 有权随时撤销授权并对此撤销不承担任何责任。您亦登录 TE 官方网站([www.te.com.cn](http://www.te.com.cn))或要求该公司提供 TE 联系人（邮箱后缀为@te.com）以核实授权现状。

On behalf of Tyco Electronics (Shanghai) Co., Ltd.  
代表泰科电子（上海）有限公司

Name: Duncan Chou

Title: Senior Sales Manager, Channel BU  
渠道事业部，高级销售经理